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Vragen voor het vragenhalfuur raad 15 december 2015 
 

 
Voorzitter, 
 
In de SO vergadering van 2 maart 2015 hebben wij in de rondvraag een update 

gevraagd omtrent de status van het ziekenhuis, als antwoord kregen we te horen dat het voor 
95% rond was. In het volgende artikel http://www.heerhugowaardcentraal.nl/nieuws/16425492-
harry-luik-stopt-als-voorzitter-raad-van-bestuur-mca-gemini-groep staat dat (uit verschillende 
bronnen naar voren komt) tijdens het afscheid van de heer Luik wordt gesteld dat het ziekenhuis 
niet langer zal komen in Heerhugowaard. 
 
Vragen:  
1. Komt het ziekenhuis er nu wel of niet? 
2. Zo niet hoe zit het met de financiën en de investeringen die de gemeente heeft gedaan? 
3. De grond die nu nog van de gemeente is wat zal daar mee gebeuren als het ziekenhuis er niet 

komt en zal dit tot verlies lijden voor de gemeente? 
4. Zijn er clausules opgenomen in de contracten met het ziekenhuis die het verlies op de grond 

voor de gemeente veilig stellen?  
 
Tot zover voorzitter. 
 
Namens de fractie SP, 
Thierry Degreef 
 
 

Voorzitter, 
 
In de Alkmaarse Courant van donderdag 3 december j.l. staat op de Heerhugowaardse pagina 
het volgende; “Sterkte populieren Middenweg getest”.  
 
Voorzitter, op zich een goed inhoudelijk stuk wat informatie geeft over kwaliteit van de populieren 
voor de korte en lange termijn. De Middenweg-Zuid moet volledig gerenoveerd worden en de 
populieren zijn hierbij een onderdeel. 
 
Wat ons als HOP zeer, ja zeer verbaast en absoluut onjuist is, is de laatste zin van het 
krantenartikel ik citeer: “Vorige colleges hebben het probleem van de Middenweg al te lang 
vooruit geschoven, zo is het standpunt van het huidige coalitie”. Einde citaat. 
 
Voorzitter, dit is naar onze mening ver en ver beneden de waarheid.  
 
In het vorige college werd aan de raad op 31 oktober 2013 een voorstel ingediend voor Kastanje 
problematiek in Heerhugowaard Zuid. De raad heeft hiervoor € 318.000 beschikbaar werd 
gesteld voor vervanging van de zieke bomen over een periode van 3 of 5 jaar. 
 
Kort daarop werden wij als raad volkomen verrast en geconfronteerd met de bomen problematiek 
van Middenweg-Zuid. Dit moet dus in periode november 2013 / januari 2014 zijn geweest. Dat 
het college met het bericht  kwam dat de Middenweg-Zuid gerenoveerd zou moeten worden en 
de kosten op circa 4,5 milj. geraamd werden. 
 
Dus niet eerder is dit punt Middenweg-Zuid, aan de orde geweest. Wel is de renovatie van de 
Middenweg-zuid  als een speerpunt in de nieuwe coalitie opgenomen. 
 

http://www.heerhugowaardcentraal.nl/nieuws/16425492-harry-luik-stopt-als-voorzitter-raad-van-bestuur-mca-gemini-groep
http://www.heerhugowaardcentraal.nl/nieuws/16425492-harry-luik-stopt-als-voorzitter-raad-van-bestuur-mca-gemini-groep


Pagina 2 van 2 

Dus onze vraag hoe kan het dat in de courant staat; dat vorige colleges het probleem van de 
Middenweg al te lang vooruit  hebben geschoven, zo is het standpunt van het huidige coalitie” 
 
Tot zover Voorzitter, 
 
Kees Mertens 
Raadslid HOP. 
 
 
 

Voorzitter,  
 
de laatste jaren worden wij regelmatig geconfronteerd dat er heel veel  werkzaamheden in de 
openbare buitenruimte worden uitgevoerd, zonder een deugdelijke afzetting van de uit te voeren 
werkzaamheden. 
 
Wij constateren dat het afzetten van de werkzaamheden niet of nauwelijks gebeurd en als het 
gebeurd is de afzetting minimaal en onveilig voor de gebruiker van de openbare buitenruimte. 
 
Daarbij constateren wij tevens, dat de uitvoerde geen ontzag hebben voor de openbare 
buitenruimte. Er wordt met groot materieel door plantsoen, over stoepen etc. gereden met als 
gevolg veel overlast en schade aan de openbare buitenruimte. 
 
De HOP vraagt zich nu af:  Heeft Heerhugowaard en vastgesteld protocol voor afzettingen bij werkzaamheden in de 

openbare buitenruimte?  Zo ja Voorzitter, wordt dit protocol dwingend aan de uitvoerde bedrijven opgelegd?  Zo ja Voorzitter, Kan het college aangeven hoe de handhaving plaatsvindt ? 
 
Mochten de gestelde vragen met nee beantwoord worden, kan het college dan aangeven op 
welke termijn er een protocol voor afzettingen bij werkzaamheden in de openbare buitenruimte, in 
de commissie- en of Raad behandeld kan worden. 
 
Fractie van de HOP 
Kees Mertens 
 


